
 

 

 

 

 
 
Raadsvergadering 27 februari a.s. vragenhalfuur raadsleden 
 
Mondelinge vraag over de 'vuurwerkbrug' in Kamerik 
 
Tijdens de jaarwisseling werd in Kamerik een vuurwerkbom afgestoken op de brug in het 
Mijzijdepark. Hierdoor is één van de pijlers waarop de brug staat uit het lood geslagen 
(ontzet). Omwille van de veiligheid is daarom de brug gesloten. Het is goed dat de veiligheid 
wordt geborgd, maar het is inmiddels bijna 2 maanden verder en de brug is nog steeds (tot 
ontevredenheid van inwoners) gesloten. Uit de media hebben wij begrepen dat de daders 
gepakt zijn, de schade ongeveer € 9000,- bedraagt en dat deze kosten op de daders 
verhaald worden.  Als deze gegevens juist zijn (vandalen moeten betalen), is dit een goede 
zaak. Dit doet echter niets af aan het feit dat de reparatie van de brug erg lang op zich heeft 
laten wachten. 
 
Daarom onze vraag aan het college: 
 
Wanneer wordt de brug gerepareerd en weer voor het verkeer beschikbaar gesteld? 
 
Fractie VVD 

 

 

 


